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 Vraag: 
1. Waar is het bedrag uit de kadernota op gebaseerd? Zijn dat de kosten voor voorgenomen 
activiteiten, welke zijn dat en wat zijn die kosten? 
2. Welk probleem moet deze financiële impuls voorkomen/ repareren? 
3. Is dit een financiële impuls die voorkomt uit het college akkoord of is dit nieuwe beleid? 
4. Zijn er hier al toezeggingen over gedaan? 
4a. Is het bedrag dat bij de MRDH vermeldt staat (zie https://mrdh.nl/campus/horti-science-
park-lansingerland-greenport-horti-campus-oostland) hetzelfde bedrag als dat het college 
voornemens is om vrij te maken voor horti science park?  
4b. Welk bedrag legt de sector zelf in? 
5. Welk beeld heeft het college opgehaald uit de laatste beeldvorming? Graag de notulen van de 
deelsessies.  
6. Wanneer komen het college en de raad te spreken over de doelstellingen en de te behalen 
resultaten voordat de visie wordt behandeld in de raad? 
7. Is er in dit stadium al een business case beschikbaar met de te verwachten kosten en baten uit 
de investering? 
8. Zijn de te nemen activiteiten incidenteel van aard of bestaat de kans dat dit een structurele 
kostenpost wordt? 
9. Wanneer is er voor het eerst gesproken met externe partijen over een eventuele financiële 
impuls vanuit de gemeente? Wanneer is de raad hierover geïnformeerd? 
 
 

 
 


